
ÒA Vidreres s'han centrat en la imatge i no en la par t socialÓ

Faran unes jornades par ticipatives per fer el programa electoral

Diu que han d'estar vuit anys com a m�xim al capdavant de les llistes i plegar

Francesc Jes炭s Becerra 辿s el candidat der

Progr辿s per Vidreres. Foto: JOAN SABATER.

Fa quatre mesos que �s regidor de Progr�s per Vidreres, un Ògrup

independent amb paraigua socialistaÓ, i es torna a presentar per

potenciar projectes socials, perqu� ÒVidreres s'ha centrat m�s en la

imatge que no pas en la par t socialÓ.

Vol dir que a Vidreres s'han oblidat de fomentar els temes

socials?S�. La par t social ha quedat en segon terme i la gent ho

necessita, per aix� ho volem fomentar i ho volem fer per la gran

majoria dels vidrerencs. A Vidreres hi ha molt a dir en el tema de

par ticipaci�. Per aix� volem implantar Ði de fet aix� ja ho

comencem a fer a par tir d'aquest cap de setmanaÐÊun programa

electoral par ticipatiu. Durant tres caps de setmana fem jornades

par ticipatives on convidem moltes entitats i tota la poblaci� perqu�

la gent ens vingui a fer propostes sobre quin programa vol que

presentem, un programa que sigui de tots. Aix� ho fem perqu� el

nostre programa no sigui nom�s de propostes de par tit. I si entrem

al govern, la nostra idea �s que cada any, abans que s'aprovin els

pressupostos, els ve�ns facin propostes de poble.Quines altres prioritats tenen?Moltes. A Vidreres s'han deixat

de banda obres molt impor tants com ara el clavegueram, l'enllumenat, l'aigua i f ins tot l'escola Sant Iscle. Amb

aix� no vull dir que no s'hagin fet coses, per� moltes han sigut d'imatge i, en canvi, s'han oblidat obres que no s�n

tan vistoses per� que ara, al cap de trenta anys, potser toca fer-les. Tamb� ens agradaria potenciar el turisme a

Vidreres aprof itant la proximitat amb la Costa Brava, amb els temes de natura i gastronomia.El subministrament

d'aigua �s un problema des de fa anys al poble.L'empresa que d�na aquest servei a Vidreres t� un problema des

de fa anys de qualitat i quantitat de l'aigua que subministra. Qualitat perqu� quan es fan les anal�tiques hi ha

vegades que no sur ten com haurien de sor tir, f ins al punt que s'ha arribat a prohibir la presa d'aigua i hi ha

per�odes en qu� hi ha talls d'aigua. Nosaltres defensem que s'aprof itin els efectes constatats i constatables

perqu� es faci una intervenci� de servei o una expropiaci� d'utilitat p�blica perqu� l'empresa no ofereix un bon

servei. En canvi, l'equip de govern actual est� fent una nova interconnexi� d'aigua; soluciona aix� les def ici�ncies

que t� l'empresa per� amb diners p�blics. El nou equip de govern hauria de fer una intervenci� m�s contundent

amb aquesta empresa, que �s problem�tica des de fa molt de temps.Quina llista presenten?Molt renovada

perqu� els que feia molt de temps que hi eren s'han retirat o s'han posat a les par ts mitjanes o f inals de la llista.

La idea dels que estem al davant �s que com a molt hem d'estar vuit anys al capdavant de les llistes i despr�s

marxar.
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